
Kluber Barrierta 1S-402

产品名称 Kluber Barrierta 1S-402

公司名称 上海恩莱保贸易有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市松江区金高路2388号813室

联系电话 86-021-20228098 13391171050

产品详情

 BARRIERTA是欧洲最古老的高品质高温润滑油品牌，基于全氟聚醚油（PFPE）。适用于您的应用程序

组件的长期可用性和使用寿命在宽达260°C的工作温度范围内当暴露于腐蚀性化学试剂和蒸气时使用敏
感塑料时多年来在众多行业和组件类型中进行了多年的测试和测试由于BARRIERTA基础油，专门用于实
现长期稳定性有大量的批准和参考资料支持由于有4种不同的粘度等级可供选择，以适应各种应用BARRI
ERTA is Europe's oldest high-quality brand of high-temperature lubricants based on perfluorinated polyether oil
(PFPE).Benefits for your application

Long-term availability and service life of componentsover a wide service temperature range up to 260°Cwhen
exposed to aggressive chemical agents and vapourswhen using sensitive plastic materialsTried and tested over many
years in numerous industries and component typesdue to BARRIERTA base oils, which are made specifically to
enable long-term stabilitybacked by a large number of approvals and referencesdue to availability in 4 different
viscosity grades to suit various applications
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